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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 

Jednání číslo 15/2023 

Datum, čas 11.09. 2023 od 19:00 

Místo Budova obecního úřadu, Hlásná Třebaň 

Přítomni (7) 
Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Jan Valenta, Juraj Calaj, Michal Knor, Jana 

Šváchová, Tomáš Hanč (od bodu 2 - Projekt lávka) 

Omluveni (2) Jan Marek, Martina Váňová 

Hosté (0)  

Zápis zapsal Michal Knor 

Ověřovatelé zápisu Jirka Krátký, Jana Šváchová  

 

 

1 Zahájení 

1.1 Organizační opatření 

Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Michala Knora a za ověřovatele zápisu Jiřího Krátkého  a 
Janu Šváchovou. 
 
Usnesení 23/15/01: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Michala Knora a za 
ověřovatele  Jiřího Krátkého a Janu Šváchovou.  
 
Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Jan Valenta, Juraj Calaj, Michal Knor, Jana Šváchová, 
Proti (0), Zdržel se (0) 

1.2 Program zasedání 

Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. Starosta navrhl do bodu 
„Různé“ doplnit následující bod:  „Dodatek č. 1 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní 
obslužnosti“, “Žádost o příspěvek – Zdravotní klaun o.p.s”, „Směna pozemků p. Konvalinka“,  
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Program zasedání: 
 

● Projekt lávka 
● Žádost o dotaci na akci „Chodník v ul. Mořinská“ 
● Žádost o dotaci „Studie systému sídelní zeleně“ 
● Darovací smlouva pozemek parc.č.55/6  
● Výstupy z výborů a komisí 
● Věcná břemena 
● Různé 

o Dodatek č. 1 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti 
o Žádost o příspěvek – Zdravotní klaun o.p.s 
o Směna pozemků p. Konvalinka 
o Pozemek pod rozvodnou/trafostanicí firmy ČEZ 

 
 
Usnesení 23/15/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání. 
 
Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Jan Valenta, Juraj Calaj, Michal Knor, Jana Šváchová, 
Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

2 Projekt lávka 

 
Návrh: Starosta a místostarosta informovali o jednání s panem Petrem Boreckým radním pro veřejnou 
dopravu Středočeského kraje, za přítomnosti ještě p. Matury a p. Klimeše. Starosta a místostarosta již 
o výsledku jednání v předstihu informovali stavební výbor, který připravil oficiální reakci pro projednání 
na zastupitelstvu obce. 
 
Usnesení 23/15/02: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje následující usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce NESOUHLASÍ s náhlou změnou domluveného vedení cyklostezky CT3, kterou 
prezentovali zástupci Středočeského kraje (Ing. Matura, p. Klimeš, Ing. Borecký) na jednání se starostou 
a místostarostou obce hlásná Třebaň dne 4. 9. 2023.  Důvodem pro odmítnutí trasy podél levého břehu 
řeky Berounky od lávky k nově uvažované lávce do Karlštejna je především nevratná ztráta trasy pro 
pěší podél řeky, která je občany Hlásné Třebaně dlouhodobě používána ve všech ročních obdobích. 
Důvodem pro odmítnutí vedení trasy ulicemi K Berounce, Na Zahrádkách a Ve Vejtrži je především 
nemožnost oddělení cyklodopravy od autodopravy místních občanů žijících v uvedených ulicích. Stejná 
konfigurace vedení cyklostezky vede v okolních obcích k dlouhodobým konfliktům a silnému zhoršení 
komfortu pohybu místních občanů.  

Z výše uvedených důvodů zastupitelstvo obce TRVÁ na dohodnutém řešení vedení cyklostezky podél 
ulice II/116. Spolu se zástupci Středočeského kraje (Matura, Klimeš, Batulková) jsme ověřili, že v části 
od Karlštejna až po restauraci Česká hospoda je možné cyklostezku vést ve zcela odděleném režimu od 
automobilové dopravy. V části od restaurace Česká hospoda centrem obce až po lávku je možné vést 
cyklostezku ve smíšeném režimu s automobilovou dopravou oddělenou vodorovným značením  
a zároveň provést úpravy středu obce a rozložení jednotlivých druhů doprav tak, že smíšený provoz 
povede k celkovému zklidnění dopravy v centru obce, což je dlouhodobý záměr zastupitelstva obce. 
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Přesně stejné řešení vedení cyklostezky CT3 je rovněž použito v centru Dobřichovic nebo Černošic. 
Ostatně přesně stejné řešení vedení dálkových cyklotras je použité v mnoha místech Evropy.  

Zastupitelstvo obce se zároveň podivuje, jak je možné, že prakticky stejné složení zástupců 
středočeského kraje za 6 měsíců zcela změní již dohodnuté řešení. Takto nelze pokračovat v seriózní 
práci a Středočeský kraj se z tohoto důvodu nejeví jako důvěryhodný partner pro nalezení 
smysluplného a konsensuálního řešení.  

Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Michal Knor, 
Jana Šváchová, Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

3  Žádost o dotaci na akci „Chodník v ul. Mořinská“ 

 

Návrh:  Starosta a místostarosta informovali o přípravách podání žádosti o dotaci na realizaci chodníku 
v ul. Mořinská. 
 
Žádost se bude podávat do IROP  - Infrastruktura pro bezpečnou nemotorovou dopravu 41. výzva  
 
- výzvy podporují výstavbu a rekonstrukci komunikací pro pěší, které jsou vedeny podél silnic a místních 
komunikací s vysokou intenzitou dopravy nebo které tyto zatížené pozemní komunikace kříží. 
Předmětem dotace může být také zvyšování bezpečnosti nemotorové dopravy v nehodových 
lokalitách, a to zejména prostřednictvím stavebních úprav či výstavby komunikací pro pěší i komunikací 
pro cyklisty. 
- Dotace: min. 3 mil. Kč, max. 30 mil. Kč, až do výše 85 % 
 
Termín podání nejpozději do 6.10. 
 
Usnesení 23/15/03: Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci na chodník v ul. Mořinská. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Michal Knor, 
Jana Šváchová, Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

4  Žádost o dotaci na Studii systému sídelní zeleně 
 

Návrh: Místostarosta informoval zastupitele o záměru podání dotace na „Studii systému sídelní 
zeleně“. Studie by měla komplexně řešit péči, úpravu a údržbu veřejné zeleně v intravilánu a 
podrobněji do hloubky DSP řešit i úpravu míst vytipovaných Okrašlovací komisí. Žádost o dotaci je 
možné podat do 51. výzvy Operačního programu životní prostředí, kde je poskytována dotace ve výši 
95% způsobilých výdajů. 
 
Usnesení 23/15/04: Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o dotaci na Studii systému sídelní zeleně. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Michal Knor, 
Jana Šváchová, Proti (0), Zdržel se (0) 
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5 Darovací smlouva k pozemku parc. č. 55/6 

Návrh:  Zastupitelstvo projednalo darovací smlouvu k pozemku par.č.55/6. Pozemek je v ulici Mořinská 
pod budovaným chodníkem. V současné době je v majetku p. Miloše Palka. Zastupitelé v diskusi ocenili 
přístup pana Palka, který nabídl obci darování pozemku. 
 
Usnesení 23/15/05: Zastupitelstvo obce schvaluje darovací smlouvu k uvedenému pozemku a 
navrhuje oficiální poděkování dárci ve Zpravodaji (pokud bude souhlasit) a pověřuje starostu a Janu 
Šváchovou jednat i s dalšími vlastníky pozemků pod komunikacemi v Mořinské ulici o jejich převod 
(darování/odprodeji) obci. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Michal Knor, 
Jana Šváchová, Proti (0), Zdržel se (0) 

 

6 Výstupy z výboru a komisí 

Zápis do kroniky – jednání s panem Konvalinkou ještě nejsou u konce 
Sociální výbor – projednává žádost o dotaci na Obec přátelská rodinám 
Okrašlovací spolek vytipoval místa pro studii sídelní zeleně 
Stavební výbor – řeší zdroj vody, tabulku plánovaných etap rozvoje osvětlení v obci 
Osadní výbor: prosba o rozeslání SMS o konání příštího zastupitelstva v klubovně na Rovinách, řešení 
problematiky parkování na Černé skále, doplnění veřejného osvětlení, úprava kozí stezky, prořezu 
zeleně u cest, zaměření skutečného stavu Formanské (návaznost na řešení jejího odvodnění) 
Školství: jednání s Řevnicemi o spolupráci v oblasti spádovosti základní školy v návaznosti na 
plánovanou svazkovou ZŠ 
 
 

7 Různé 

  

7.1 Dodatek č. 1 ke Smlouvě o zajišťování a financování 

dopravní obslužnosti 

Návrh: Zastupitelstvo projednalo Dodatek č. 1  se Středočeským krajem zastoupeným Integrovanou 
dopravou Středočeského kraje, příspěvkovou organizací. 
 
Předmětem dodatku je změna přílohy č. 3 (Výpočet záloh na podíl obce pro rok 2023 a 
harmonogram úhrady) ke Smlouvě a úprava souvisejících otázek týkajících se placení záloh na podíl 
obce pro období od 1. 1. 2023 do 31. 12. 2023. Úprava záloh je vyvolaná zavedením nové linky 672 a 
činí 68 tis. Kč pro rok 2023.  
 
Usnesení 23/15/7.1: Zastupitelstvo schvaluje výše uvedený dodatek ke smlouvě. 
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Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Michal Knor, 
Jana Šváchová, Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

7.2 Žádost o příspěvek – Zdravotní klaun o.p.s 

Návrh: Starosta předložil žádost o příspěvek společnosti Zdravotní klaun o.p.s. Starosta pověřil sociální 
výbor doporučením pro zastupitelstvo, jaký spolek a jakou částkou dlouhodobě podporovat. 
 
Usnesení 23/15/7.2: Zastupitelstvo pověřuje sociální výbor vypracováním oficiálních pravidel pro 
poskytování dotací/příspěvků neziskovým organizacím. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Michal Knor, 
Jana Šváchová, Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

7.3 Směna pozemků p. Konvalinka 

Návrh: Starosta předložil výsledek jednání o směně pozemků pod cestami s p. Vnislavem Konvalinkou. 
 
Usnesení 23/15/7.3: Zastupitelstvo projednalo návrhy pana Konvalinky a ukládá starostovi pokračovat 
v jednáních. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Michal Knor, 
Jana Šváchová, Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

7.4 Pozemek pod rozvodnou/trafostanicí firmy ČEZ 

Návrh: Starosta předložil výsledek jednání se zástupcem firmy ČEZ k převodu pozemku parc. č. 230/2 
pod trafostanicí společnosti ČEZ v ulici U Kapličky. Společnost ČEZ navrhla podmínky za prodej a 
zapsáním věcného břemene. 
 
Usnesení 23/15/7.4: Zastupitelstvo souhlasí s věcným břemenem na plochu pozemku 230/2 v hodnotě 
44 tis. Kč (příjem pro obec). 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Michal Knor, 
Jana Šváchová, Proti (0), Zdržel se (0) 
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Příští jednání zastupitelstva 
Jednání číslo 16/2023 

Datum, čas 25.9 2023 

Místo Klubovna Rovina 

Zapisovatel ??? 

 

 

Ověřovatelé Jiří Krátký ……….……….……….……….… dne ……….……….………. 

 Jana Šváchová ……….……….……….……….… dne ……….……….………. 

Starosta Tomáš Snopek ……….……….……….……….… dne ……….……….………. 

 


